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Schriftelijke vragen, cf. artikel 36 van het Reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, inzake het verdwijnen van de iep uit ons 

straatbeeld. 

 

Geacht college, 

Op vrijdag 14 januari vermeldde de Helderse editie van het Noord-Hollands Dagblad 

het getal van de dag, nl. 1675. Dat getal is het aantal iepen dat in 2021 uit het 

straatbeeld verdween. Wie de aantallen uit genoemd artikel optelt, ziet dat er de 

laatste 2 jaren 2434 iepen zijn gekapt. Vorig jaar werd verteld dat deze vervangen 

gaan worden. Echter blijkt uit genoemd artikel dat er tot nu toe slechts 253 zijn 

teruggeplant. Daarbij zien wij dat heel veel plekken waar eerst bomen stonden, nu 

dichtgetegeld worden. Hierdoor verarmt het straatbeeld en wordt door het niet 

vervangen de biotoop voor een vogelsoort als de boomkruiper verminderd, wat een 

mindere biodiversiteit oplevert. Uit onderzoek blijkt dat er ook bij niet-iepzieke bomen 

zoals de 41 verdwenen iepen in de Jacob van Heemskerckstraat er slechts de helft is 

teruggeplant. 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

1. Waarom zijn de 2181 niet vervangen iepen nog steeds niet vervangen? 

2. Is het dichttegelen een vooraankondiging dat deze bomen niet vervangen 

gaan worden? 

3. Bent u het met ons eens dat door de bomenkap een verarmd straatbeeld 

ontstaat, zoals momenteel bijvoorbeeld in de Javastraat? 

4. Bent u het met ons eens dat hierdoor de biodiversiteit in onze stad 

vermindert? 

5. Waar worden de niet vervangen iepen uit de Jacob van Heemskerckstraat 

gecompenseerd? 

6. Kunt u een concrete planning geven voor de herplant van bomen? Julianadorp 

wacht bijvoorbeeld al jaren op herplant langs de Breewijd. 

 

GroenLinks 

Marije Boessenkool 
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Javastraat 25 januari 2022, voormalige plaatsen waar iepen het straatbeeld sierden en kortgeleden 

de plantgaten zijn dichtgetegeld. 

 


